

## HW

### Klebesockel für Kabelbinder

Adhesive cable-tie mounts

### Eigenschaften / Properties

- Klebesockel
  - REACH / RoHS
- 
- adhesive cable-tie mounts
  - REACH / RoHS



### Klebesockel für Kabelbinder

Adhesive cable-tie mounts

Unser Klebesockel für Kabelbinder ist ein selbstklebender Sockel zur einfachen Montage und Fixierung von Kabelbindern jeder Art. Die Kabelbinder können von allen vier Seiten eingesetzt werden. Die Acrylklebeschicht auf der Rückseite garantiert eine hohe Klebefestigkeit.

Our cable tie adhesive base is a self-adhesive base for easy installation and fixing of all types of cable ties. Ties can be inserted from all four sides. The acrylic adhesive layer on the back ensures high adhesion.

### Norm / Standard



Technische Daten / Technical data	
Beschreibung Description	HW
Material Material	PA 6.6 PA 6.6
Einsatztemp. Min. Operating temp. Min.	-40°C
Einsatztemp. Max. Operating temp. Max.	+85°C

# HW

Klebesockel für Kabelbinder

Adhesive cable-tie mounts

## Abmessungen Dimensions


TYP	A (mm)	B (mm)	C (mm)
HW-3A	3,8	19,0	19,0
HW-4A	5,0	28,0	28,0

HW-3A für M und I Kabelbinder. Abmessungen 19 x 19 mm. HW-4A für M, I und ST Kabelbinder mit zusätzlicher Schraubbefestigung. Abmessungen 28 x 28 mm.

HW-3A are 19 by 19 mm in size and suited for cable ties of types M and I, while HW-4A are 28 by 28 mm in size and suited for cable ties of types M, I and ST with additional screw fixation.

## Weitere Informationen Further Information

Farben  
Colors




---



---



---